
 
 KOKOUSMUISTIO 17.10.2023 
 

 
  
  
 

 

 

Ulvilan elinkeinotiimi 7/2022 

 

Aika Torstai 17. marraskuuta 2022 klo 14:00 – 16:30 

   

Paikka Harju Elekter, Sammontie 9, Ulvila 

 

Läsnä Mikko Löfbacka, puheenjohtaja 

Kari Ollila, varapuheenjohtaja 

Anne Holmlund 

 Juha Virola 

 Krista-Carola Mäkinen 

 Nina Aalto 

 Terja Wahlberg 

 Mikko Lindholm 

 Essi Vanha-Viitakoski, sihteeri 

 

 

1. Jan Osa kertoo Harju Elekteristä. 

Elinkeinotiimi sai kattavan esityksen Harju Elekterin toiminnasta sekä kierroksen tehtaalla. 

 

2. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15:29. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen ja osanottajien kirjaaminen  

Esityslistaan ei tullut muutoksia tai lisäyksiä. Läsnä olivat yllä kirjatut osallistujat. 

 

4. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 

Edellinen kokousmuistio käytiin läpi ja todettiin paikkansa pitäväksi.  

 

5. Elinvoimaohjelman tilanne 

Elinvoimaohjelmaa on työstetty syksyn aikana, ja sitä visioitiin 17.11. Ulvilan kaupungin, 

Prizztechin ja Ulvilan yrittäjien kesken. Saatiin myös näkökulmaa Janne Rauhalalta, joka vieraili 

tilaisuudessa. Elinvoimaohjelma on tarkoitus viedä 16.12. kaupungin valtuuston hyväksyttäväksi.  

 

6. Ajankohtaiskatsaukset:  

a) Ulvilan yrittäjät 

Yrittäjät ehdottaa, että elinkeinotiimiin lisättäisiin kaksi paikkaa, jotka olisi 

suunnattu isojen yritysten edustajille. Näin teollisuus saisi paremman 

edustuksen ja äänensä kuuluviin. Ajatus sai kannatusta. 

 

Toivottiin, että jos elinkeinotiimin varsinainen jäsen on estynyt, niin siitä 

ilmoitettaisiin varahenkilölle. Nyt monet tiimikokoukset ovat olleet vajaalla 

edustuksella. 

 

Käytiin läpi joulun ajan tapahtumia ja keskusteltiin jouluvaloista. Valoviikot 

on tältä vuodelta peruttu, mutta joulukuusi on tuttuun tapaan kirjaston 

edessä. Leineperissä on joulupuotiviikonloput avoinna jouluun saakka. 

3.12. pidetään Hansassa Joulubasaari. 

 

 

b) Ulvilan kaupunki 



   
  www.prizz.fi 
    
 
                                                 

Talousarvion julkaisu on käsillä mutta sen työstäminen on ollut haastavaa. 

Positiivista on, että tulos on reilusti ylijäämäinen. Lentoliikenteen tukemiseen 

on varattu 50 000€. Kaupungille palkataan hyvinvointikoordinaattori, jonka 

työlistalle tulee myös kotouttamissuunnitelmat. Ulvilan kaupungilla on 

käytössä tietojohtamisen malli ja johdon työpöytä.  

 

Keskusteltiin monitoimihallin tarpeesta.  

IBV Suomen aurinkovoimahanke Kaasmarkkuun kangistelee. ELY-keskuksen 

mukaan asiasta tarvitaan YVA (ympäristövaikutusten arviointi). Tästä syystä 

alkuperäistä 330 hehtaarin aluetta on pienennetty reilusti ja nyt odotellaan 

uutta päätöstä. On todennäköistä, että YVA käydään läpi joka tapauksessa, ja 

silloin palataan takaisin voimalan suurempaan kokoon. 

 

c) Prizztech  

Rahoitusinfo pidetään Ulvilan kaupungintalolla 30.11. 

 

7. Tulevat tapahtumat Ulvilassa 

Tapahtumat käytiin läpi jo ajankohtaiskatsauksissa. 

 

8. Katsaus kaupungin tuleviin hankintoihin 

Kaupunki järjestää alkuvuonna hankintainfon, jossa keskustellaan yrittäjien kanssa hankinnoista ja 

tulevista investoinneista. Hankinnat ollaan aikeissa julkaista verkkoon. 

Ostolaskudatan julkaisu Handatan kanssa on prosessissa. 

 

9. Muut asiat 

Esiin ei tullut muita asioita. 

 

10. Seuraava kokous 

17.1. Cafe Hellmannissa. 

 

11. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16:32. 

 

 

Jakelu Kutsutut 

 


